
 

Celje, januar 2014 

ZAPIS srečanja računovodskih servisov celjskega območja (ZRS CO), ki je bilo v ponedeljek, 

15. januarja 2014. 

Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. Predsednica sekcije Branka Artnak je 

pozdravila prisotne in predlagala naslednji dnevni red: 

1. Kratek pregled dogodkov na ZRS; 

2. Posvet glede sestanka na DURS-u in izbira ustreznega termina; 

3. Čas za vaša vprašanja in izmenjavo izkušenj; 

4. Razno. 

Ad 1) Predsednica je povedala, da je bilo 13. januarja poslano pismo članom s celotnim 

pregledom aktivnosti zbornice računovodskih servisov v letu 2013, med drugim koliko in 

kateri seminarji so bili izvedeni, kaj se je pisalo o zbornici in servisih ter ostale aktualne 

informacije. Na spletni strani zbornice so razpisani seminarji na katere se še vedno lahko 

prijavijo. 

Spomnila je tudi, da se pripravljajo zimske športne igre na Bohinju, na katerih bo poskrbljeno 

tudi za tiste, ki ne smučajo in pozvala k prijavam.  

Na zadnja seji UO je bila razprava o izbiri naj računovodskega servisa saj se pojavlja vprašanje 

ali je ta izbira smiselna, pojavljajo pa se tudi dvomi o nepristranskosti komisije. Eden izmed 

predlogov je tudi, da zbornice na regionalni ravni predlagajo približno 3 servise.  Predsednica 

je poudarila, da je to še v fazi razmišljanja in da bodo servisi o tem, obveščeni sproti.  Nadalje 

je omenila še projekt »Zdravje na delovnem mestu«, ki se izvaja nemoteno. Predsednica je 

še povedala, da so uspešno izvedli izpit za vodjo računovodskega servisa, da jih je od 19 

prijavljenih, le-tega uspešno opravilo 9 udeležencev. Pri teoriji ni bilo težav, se pa je zataknilo 

pri praktičnem delu.  

Ad 2) Glede posveta na Davčnem uradu v Celju je predsednica predlagala, da prosimo 

direktorico gospo. Gržina, da nam poskusijo organizirati brezplačen seminar o REK obrazcih, 

kakršnega so organizirali na Davčnem uradu v Ljubljani in Mariboru. Na koncu bi morda imeli 



še 10 minut za vprašanja. Posamezniki lahko svoja vprašanja naslovijo na predsednico ali pa 

tudi na Jožefo Berghaus iz RGZC, katera bo vse člane pozvala k vprašanjem in predlogom, 

prav tako bo pa tudi kontaktirala gospo Gržino, da dogovorijo seminar oz. posvet. Gospa 

Gržina naj nam predlaga tudi okrog dva termina, da na prihodnji seji, izberejo ustreznega.  

Ad 3) Sledila je še kratka razprava o aktualnih temah iz praktičnih primerov, govora je bilo o 

težavah pri poročanjih na DURS.  

Naslednja seja bo v februarju, ko bo dorečen termin posveta na DURS-u.  

 

Zapisala 

Jožefa Berghaus 

Strokovna sodelavka RGZC 





 


